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Tydzień po tygodniu niczym bumerang wracają w mediach plotki łączące

Daniele De Rossiego z najlepszymi drużynami zza granicy. Ostatnio na

tapecie znalazło się PSG. O możliwości pozyskania gracza mówił dla Sky

Sport trener francuskiej drużyny, Carlo Ancelotti.

 

De Rossi?

- Nigdy nie był dla nas gorącym elementem, nigdy o nim nie myśleliśmy, gdyż nie

powinniśmy zrobić żadnego ruchu w mercato. Jedyna rzecz, którą musimy zrobić

dotyczy niektórych graczy, którzy grali mało i odejdą w styczniu. Mamy kadrę 29

graczy i lepiej kierować będzie 25 piłkarzami.

 

Mourinho?

- Nie czuję żadnego dyskomfortu. Powiedziałem, że pewnego dnia chciałbym

trenować Romę, Spalletti był zły, jednak ja nie złoszczę się na to, co powiedział

Mourinho.

Liga Mistrzów?

- Wolałbym zmierzyć się z Milanem później, nie w 1/8 finału, mając nadzieję, że

również nam uda się zajść dalej.
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